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                                   Hørby d. 29. maj 2024 

 

 

 

Referat af bestyrelsesmøde, afholdt d. 27. maj 2024. 

Deltagere: Søren Møller Andersen, Rasmus Christensen, Claus Junker, Bo Nielsen, Ann-Jette 
Jacobsen, Theis Petersen, Torsten Larsen og Jan Schunck. 

Afbud fra: John Thiemsen 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden. 

Dagsorden blev godkendt. 

2. Nyt fra Formanden. 

a. Reparation af badebroen er fortsat en vanskelig opgave. Der er indhentet tilbud fra bro-firmaet 
som opstillede broen og prisen for en reparation kan i værste fald løbe op i omegnen af 50.000.  
Der arbejdes på en alternativ løsning, med en lokal fagmand – et tilbud afventes.  

Broen skal ubetinget op til næste vinter, men der vil fortsat være væsentlige udgifter til 
optagningen samt til isætning næste forår. Set i forhold til Bådelaugets kerne-opgaver, vil det være 
relevant at se på en løsning med et bro-laug af brugere, der står for driften af badebroen. 

b. Der indledes en ny dialog om fjernelse af Drage-båden på landpladsen. Formanden tager 
kontakten. Den efterladte båd i havnebassinet – jf referat fra sidste møde – er nu taget op og 
henstillet på landpladsen. Det har fortsat ikke været muligt at få kontakt til ejeren. 

c. Investering af Bådelaugets midler jf. beslutning på årets generalforsamling. Der investeres 1,75 
mil frem til 1/4 2025 

3. Nyt fra Næstformanden. 

a. Plan for pligtarbejdsdage blev gennemgået. Næstformanden er den gennemgående person og 
bestyrelsen deltager som følger: 

- onsdag 5. juni 17.00-20.00 Søren, Theis, Claus 
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- onsdag 3. juli 17.00-20.00 Søren, Torsten, Bo 

- onsdag 7. august 17.00-20.00 Jan og Theis 

- onsdag 4. september 17.00-20.00 Theis, Ann-Jette. Bo, Claus 

-søndag 27. oktober 10.00-13.00 Torsten, Ann-Jette, Søren 

Det blev desuden besluttet, at der på øvrige onsdag-bygge-dage skal serveres lidt at spise til de 
fremmødte.  

b.  Selvom det ligger nogle år ud i fremtiden, er der gjort de første tanker om fornyelse/udskiftning 
af østbroen. Der er foreløbig indhentet forslag til to typer af flydebroer. 

Som bekendt sættes der løbende midler til side i ”bro-fonden” og det forventes at årene 2026-
2027 er mulige terminer for udskiftningen. 

4. Nyt fra Kassereren. 

Intet at bemærke. 

5. SKVULP 

Theis og John Lygaard har deltaget i SKVULP-arbejdsgruppen og der er i år et stort program på og 
ved Hørby Havn. Medlemmer af Bådelauget vil på SKVULP-dagene 7 & 8 juni selvfølgelig kunne 
bruge klubhuset, samt parkere på havnen.  

Bådelauget har i øvrigt ikke nogen direkte opgaver i forbindelse med arrangementet. 

6. Eventuelt.  

 ”Optaget/ledigt” skiltene på bådepladserne skal bruges efter hensigten, hvilket ikke alle husker i 
øjeblikket. Bådejere opfordres til at være opmærksomme på dette og sætte skiltet på ”ledig”, når 
man er væk fra hjemhavnen – dette er blandt andet vigtigt i forbindelse med vores deltagelse i 
Frihavns-ordningen. På sigt er det tanken at bredden af bådpladserne skal fremgå af ”ledig-
skiltene”. 

Næste møde. 

20. juni 2024 kl 1800 

John sørger for forplejning. 

Referent: 

 Torsten 


